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P r o t o k ó ł   Nr   ORN.0002.2.2019 

VI Sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 1 marca 2019 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 
 

 

Obrady rozpoczęto 1 marca 2019 r. o godz. 14:00 

Zakończono o godz. 16:25 tego samego dnia 

 

  

Sesji przewodniczył    Przewodniczący Rady Miejskiej w Olecku 

      - Grzegorz Kłoczko 

      

Protokołowała   Inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru UM 

     - Małgorzata Adameit 

 

Do punktu 1 – Otwarcie sesji. 
 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej.  

 

Witał radnych przybyłych na sesję, witał Burmistrza – Karola Sobczaka, Zastępcę Burmistrza 

– Sylwię Wieloch, władze samorządowe powiatu. 

Witał Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Olecku – Roberta 

Wiśniewskiego, Zastępcę Komendanta Powiatowego Policji w Olecku – Jerzego Kuprewicza, 

kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Olecko, prezesów spółek, kierowników 

wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysów, przewodniczących rad osiedli. 

Powitał Przewodniczącego Oleckiej Rady Seniorów – Witolda Jonczysa, Przewodniczącego 

Oleckiej Rady Młodzieżowej – Izabelę Rutkowską oraz mieszkańców biorących udział  

w sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

oznajmił, że dwie ważne osoby dla Polski i dla Olecka odeszły – Premier Jan Olszewski oraz 

Ks. Infułat Edmund Łagód. Poprosił wszystkich o powstanie i uczczenie ich pamięci. 

 

Minuta ciszy 

 

Następnie poinformował, iż sesja jest nagrywana, a nagrania będą udostępnione na gminnej 

stronie internetowej, natomiast klauzula informacyjna dotycząca przetwarzania danych 

osobowych została podana do publicznej wiadomości poprzez wywieszenie jej przed 

wejściem do sali konferencyjnej. 

 

Poprosił radnych o potwierdzenie w systemie eSesja obecności na sesji.  

 

Obecni radni: 

1. Janina Anuszkiewicz 

2. Jarosław Bagieński 

3. Rafał Cezary Bielawski 

4. Dawid Bondarenko 

5. Marcin Czekay 
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6. Jakub Dziubiński 

7. Paweł Giełazis 

8. Ferdynand Grodzicki 

9. Anna Kaczor 

10. Grzegorz Kłoczko 

11. Wojciech Leonarczyk 

12. Renata Małgorzata Maciąg 

13. Mariusz Miłun 

14. Alicja Nowik 

15. Wacław Olszewski 

16. Marian Prusko 

17. Marcin Roszko 

18. Alicja Stefanowska 

19. Grzegorz Wróblewski 

20. Wioletta Dorota Żukowska 

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na stan  

21 radnych, w sesji uczestniczy 20 radnych, co stanowi wystarczające kworum do odbycia 

sesji i podejmowania prawomocnych uchwał.  

W załączeniu do protokołu: raport z obecności radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad.  

2. Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie międzysesyjnym. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  

w okresie od ostatniej sesji. 

4. Oświadczenia radnych. 

5. Uwagi i wnioski Sołtysów, Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli, radnych 

Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób 

zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał.   

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) określenia głównych kierunków pracy i sposobów realizacji zadań Rady 

Miejskiej w Olecku, 

b) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie 

ewidencyjnym Olecko 1 w rejonie Osiedla Siejnik, 

c) zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w Olecku w obrębie ewidencyjnym  

Olecko 1, 

d) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy 

Olecko na lata 2019-2022, 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg 

gminnych, 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych, 

g) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Olecko, 

h) przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

w celu przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu, 

i) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-2028, 

j) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2019 rok. 

7.  „Głos wolny, wolność ubezpieczający”.  

8. Zamknięcie obrad sesji. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi i wnioski do porządku obrad sesji. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

zgłosił wniosek o zdjęcie w punkcie 6 porządku obrad sesji ppkt h projektu uchwały  

w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków w celu 

przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu i wprowadzenie w tym punkcie 

projektu uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Olecko.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

przypomniał, iż zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym, każdy wniosek  

w sprawie zmian w porządku obrad można wprowadzić bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu Rady.  

Poddał wniosek pod głosowanie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 zdjęcia w punkcie 6 porządku obrad sesji ppkt h projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków w celu przekazania 

go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu i wprowadzenie w tym punkcie 

projektu uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Olecko. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Marcin Czekay, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 

Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Rejterada. 

 

Rada jednogłośnie przyjęła wniosek o zmianę porządku obrad sesji. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 2 – Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

przypomniał, iż zgodnie ze Statutem Gminy Olecko porządek obrad winien obejmować 

krótką informację Burmistrza w okresie między sesjami. Czasem informacje są dość 

szczegółowe, ale będą podjęte prace nad wprowadzeniem ich zwięzłej treści. Jest to najlepszy 
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punkt sesji, w którym Burmistrz jest do dyspozycji radnych i gdzie można zadawać pytania 

odnośnie przedstawionych spraw i nie tylko.  

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

pogratulował sołtysom wyboru na kolejną kadencję. Na 34 sołtysów 14 osób pełni funkcję  

po raz pierwszy. Liczy na dobrą współpracę. 

Poinformował, że w okresie międzysesyjnym wydał 25 zarządzeń. Odczytał ich tytuły. 

Przedstawił inne informacje z działalności poszczególnych wydziałów merytorycznych. 

 

Radny Mariusz Miłun 

poruszył następujące sprawy: 

 zasadności przesyłania informacji międzysesyjnych radnym pocztą elektroniczną, 

 prosił o rozszerzenie informacji na temat wymiany oświetlenia, 

 na jakim etapie są prace związane z budową nowej ciepłowni. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział na zgłoszone zapytania. 

 

Radni nie zgłaszali innych pytań.  

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 3 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

przedstawił informacje z okresu międzysesyjnego wskazując, iż w tym przypadku też 

informacja winna być krótka.  

Przypominał, iż zgodnie z art. 24 ustawy o samorządzie gminnym w sprawach dotyczących 

gminy radni mogą kierować zapytania do burmistrza. Zapytania składa się w sprawach 

aktualnych problemów gminy, a także w celu uzyskania informacji o konkretnym stanie 

faktycznym. Zapytania składane są na piśmie do przewodniczącego rady, który przekazuje je 

niezwłocznie burmistrzowi. Analogiczna sytuacja dotyczy interpelacji.  

Jednak zbiera opinie na temat sprawnego zgłaszania i rozpatrywania wniosków. Potrzeba 

przyjrzenia się temu wynika z brzmienia § 24 Statutu Gminy Olecko. Przytoczył treść kilku 

zapisów statutu. Radni winni mieć jasną i przejrzystą procedurę zgłaszania wniosków i tak, 

by nie było konieczności przenoszenia dyskusji do ostatniego punktu sesji. Dojrzewa pomysł 

przeprowadzenia całodziennego szkolenia dla radnych z warsztatami. 

 

Radni nie zgłaszali pytań.  

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 4  – Oświadczenia radnych. 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił, by oświadczenia były przedstawiane w sposób zwięzły, określając w jakiej są sprawie. 

 

Radny Jakub Dziubiński 

złożył oświadczenie dotyczące ewentualnego zakupu karetki pogotowia ratunkowego 

ze środków zebranych w Olecku w ramach Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy.  
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Radni nie składali innych oświadczeń. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 5 – Uwagi i wnioski Sołtysów, Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli, 

radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób 

zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektów uchwał.  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Na tym punkt zakończono. 

 

P R Z E R W A   

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

wznowił obrady.  

 

 

Do punktu 6 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) określenia głównych kierunków pracy i sposobów realizacji zadań Rady 

Miejskiej w Olecku 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

jako projektodawca omówił projekt uchwały wskazując na uwzględnione autopoprawki. 

Prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 7 członków), uwzględniając autopoprawkę 

Przewodniczącego Rady Miejskiej, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja, uwzględniając autopoprawkę Przewodniczącego Rady Miejskiej, 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja, uwzględniając autopoprawki Przewodniczącego Rady Miejskiej, 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie określenia głównych 

kierunków pracy i sposobów realizacji zadań Rady Miejskiej w Olecku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  
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W dyskusji udział wzięli: 

 Radny Mariusz Miłun, 

 Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko, 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak. 

 

Radni nie zgłaszali innych uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 określenia głównych kierunków pracy i sposobów realizacji zadań Rady Miejskiej  

w Olecku. 

 

Wyniki głosowania 
 

ZA: 19,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Marcin Czekay, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 

Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław 

Olszewski, Marian Prusko, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (2) 

Ferdynand Grodzicki, Wojciech Rejterada. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie określenia głównych kierunków pracy  

i sposobów realizacji zadań Rady Miejskiej w Olecku. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.13.2019 

w załączeniu 

 

 

b) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie ewidencyjnym 

Olecko 1 w rejonie Osiedla Siejnik 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

omówiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 8 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  
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Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z prośbą o nie odczytywanie projektu uchwały. 

 

Rada przez aklamację wyraziła zgodę na nie odczytywanie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w obrębie ewidencyjnym Olecko 1 w rejonie Osiedla Siejnik. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie ewidencyjnym 

Olecko 1 w rejonie Osiedla Siejnik.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 19,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Marcin Czekay, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 

Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław 

Olszewski, Marian Prusko, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (2) 

Ferdynand Grodzicki, Wojciech Rejterada. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w obrębie ewidencyjnym Olecko 1 w rejonie Osiedla Siejnik. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.14.2019 

w załączeniu 
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c) zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w Olecku w obrębie ewidencyjnym Olecko 1 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 8 członków), jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  

w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w Olecku w obrębie ewidencyjnym Olecko 1. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w Olecku w obrębie ewidencyjnym Olecko 1. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 19,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Marcin Czekay, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 

Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław 

Olszewski, Marian Prusko, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, 

Wioletta Dorota Żukowska. 
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NIEOBECNI (2) 

Ferdynand Grodzicki, Wojciech Rejterada. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia  

do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w Olecku w obrębie 

ewidencyjnym Olecko 1. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.15.2019 

w załączeniu 

 

  

d) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Olecko 

na lata 2019-2022 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. Prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 7 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie  pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Olecko na lata 2019-2022. 

 

Następnie poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Olecko  

na lata 2019-2022.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 19,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  
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NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Marcin Czekay, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 

Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław 

Olszewski, Marian Prusko, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (2) 

Ferdynand Grodzicki, Wojciech Rejterada. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Olecko na lata 2019-2022. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.16.2019 

w załączeniu 

 

 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg gminnych 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 7 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg gminnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

 zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg gminnych. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 19, 

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Marcin Czekay, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 

Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław 

Olszewski, Marian Prusko, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (2). 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie 

pomieszczeń gospodarczych i garaży. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.17.2019 

w załączeniu 

 

 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 7 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmieniającej uchwałę w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 19,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Marcin Czekay, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 

Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław 

Olszewski, Marian Prusko, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (2) 

Ferdynand Grodzicki, Wojciech Rejterada. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie zaliczenia dróg  

do kategorii dróg gminnych. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.18.2019 

w załączeniu 

 

 

g) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Olecko 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały wskazując na wniesioną autopoprawkę Burmistrza. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 7 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.   
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Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Olecko. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Olecko.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 19,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Marcin Czekay, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 

Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław 

Olszewski, Marian Prusko, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (2) 

Ferdynand Grodzicki, Wojciech Rejterada. 

 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Olecko. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.19.2019 

w załączeniu 
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h) przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Olecko 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały, wskazując na wniesioną techniczną autopoprawkę Burmistrza. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 7 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja przy 5 głosach za i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Olecko. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Olecko.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 19,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Marcin Czekay, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 

Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław 

Olszewski, Marian Prusko, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, 

Wioletta Dorota Żukowska. 
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NIEOBECNI (2) 

Ferdynand Grodzicki, Wojciech Rejterada. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Olecko. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.20.2019 

w załączeniu 

 

 

i) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-2028 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 7 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-2028. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-2028. 

 

Wyniki głosowania: 
 

ZA: 19,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 
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Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Marcin Czekay, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 

Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław 

Olszewski, Marian Prusko, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (2) 

Ferdynand Grodzicki, Wojciech Rejterada. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Olecko na lata 2019-2028.  

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.21.2019 

w załączeniu 

 

 

j) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2019 rok 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 7 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Olecko na 2019 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany budżetu Gminy Olecko na 2019 rok. 
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Wyniki głosowania: 

 

ZA: 19,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Marcin Czekay, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 

Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław 

Olszewski, Marian Prusko, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (2) 

Ferdynand Grodzicki, Wojciech Rejterada. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2019 rok. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.22.2019 

w załączeniu 

 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 7 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

 

Pani Krystyna K. 

zabrała głos w następujących sprawach: 

 wjazdów do sklepów Biedronka przy ul. Wojska Polskiego i Gołdapskiej, które  

są w złym stanie technicznym. W pierwszym przypadku są wyrwy w nawierzchni, 

natomiast w drugim niebezpiecznie wystaje krawężnik przy samym wyjeździe 

w prawo, 

 zwróciła uwagę na niebezpiecznie wiszące ograniczniki wysokości przed wiaduktem, 

 zapytała, czy były przeprowadzone konsultacje na temat ustawienia wież 

nadajnikowych sieci PLAY między ogródkami działkowymi a ul. Zamostową, 

 zapytała radną Alicję Nowik, jakie są postępy w sprawie utworzenia poradni 

przeciwcukrzycowej, 

 zapytała Radnego Mariusza Miłuna, czy tylko radni mieliby otrzymywać informacje 

Burmistrza mailem, ponieważ mieszkańcy też chcą wiedzieć, co jest przekazywane, 

 odnośnie jakości wody zapytała, czy istnieje możliwość zainstalowania filtrów, gdyż 

woda jest bardzo twarda i osadza się kamień na urządzeniach, 

 zaapelowała, by młodzi mieszkańcy osiedli przychodzili na zebrania i wzięli sprawy  

w swoje ręce. 

 

Pan Filip G. 

zabrał głos w sprawie opóźnienia w pracach nad przebudową amfiteatru.  
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Sołtys Sołectwa Świdry – Ryszard Makarewicz 

zabrał głos w sprawach: 

 etapowego wykonywania drogi w Świdrach i jej złego stanu, 

 zmiany lokalizacji wiaty przystankowej zaplanowanej do zakupu w ramach funduszu 

sołeckiego. 

 

Radna Janina Anuszkiewicz 

w imieniu mieszkańców zgłosiła zapytanie w sprawie nieuwzględnienia remontu schodów 

przy zejściu do jeziora z ul. Reymonta – treść w załączeniu. 

 

Pani Elżbieta M. 

zaapelowała do sołtysów, aby psy nie były wiązane na łańcuchach, a trzymane w kojcach. 

 

Pan Witold U. 

zabrał głos w sprawach: 

 ustawienia ławek w mieście, 

 zapewnienia pomieszczenia ludziom bezdomnym, również tym, którzy mają problem  

z alkoholem. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do zgłoszonych spraw. 

 

Radna Alicja Nowik 

odpowiedziała na zapytanie dotyczące utworzenia poradni diabetologicznej. 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir Hatalski 

uzupełnił odpowiedź Burmistrza w zakresie jakości wody. 

 

Przedstawiciel Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Olecku – Paweł 

Konarzewski 

zabrał głos w sprawie jakości wody w Olecku. 

 

Radny Wacław Olszewski 

odpowiedział na zapytanie Radnej Janiny Anuszkiewicz oraz udzielił wyjaśnień na temat 

eksmisji do lokali socjalnych w Imionkach. 

 

Radna Janina Anuszkiewicz 

okazała zdjęcia obrazujące stan schodów. 

 

Radny Wacław Olszewski 

odniósł się do uwag radnej. 

 

Radna Janina Anuszkiewicz 

wskazał, iż prace remontowe były wykonywane byle jak. 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir Hatalski 

zabrał głos w sprawie remontu schodów. 

 

Pan Witold U. 

zabrał głos w sprawie zmniejszenia ilości postojów taksówek, w celu zwiększenia liczby 

miejsc parkingowych.  
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stwierdził, iż porządek sesji został wyczerpany i zamknął obrady VI Sesji Rady Miejskiej  

w Olecku. 

 

 

 

Protokołowała 

Małgorzata Adameit 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Grzegorz Kłoczko 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


